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Verslag LEAJ huisvestingsoverleg, maandag 20 september 2021 van 13.30-14.30 uur 
Locatie: Liemers College, locatie Zonegge 
 
Aanwezig: Onderwijs: Pieter-Jan Buhler (Liemers Novum), Roger Klinkers (Quadraam), Sandra van 
Diessen (De Overlaat, Algemeen basisonderwijs Rijnwaarden), Dorine Vaes (De Schilderspoort) 
Kinderopvang: Dany Ytsma (Zonnekinderen), Mieke Bakens (Humankind, vervanger Ans Romeijn) 
Gemeente Zevenaar: Wytske Dijkstra (beleidsmedewerker), Leny Thuss (beleidsmedewerker), Nanne 
van Dellen (wethouder) en Eva Nass (notulist) 
 
Niet aanwezig: Wilfried van Dongen (Zonnekinderen), Monique Beekman (ELMO-Kinderopvang), 
Cees van Helvoirt (Paulusschool), Ans Romeijn (Humankind), Natalie Vels (Villa Pip), Dafne Thielking/ 
Inge te Winkel (KDV Liemers Lotus) 
 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
NvD opent de vergadering en alle aanwezigen stellen zich voor. Er komt een gesprek met ItW van KDV 
Liemers Lotus (NvD en WD). De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Mededelingen 
- WK Volleybal 2022; dames. 
NvD: het WK volleybaltoernooi (dames) wordt georganiseerd in Nederland en Polen. 
Het is een evenement met veel exposure. Zevenaar is een van de  gastgemeenten. Samen met 
gemeente Duiven is ingezet op Duitsland en dit is toegewezen. Er wordt inzet verwacht bij het 
organiseren van clinics, workshops, etc. Ataro, verenigingen, bedrijfsleven en scholen worden 
benaderd om mee te helpen. Er zijn ook een aantal tegenprestaties; er rijdt een bus rond, 
mogelijkheden i.v.m. gastheerschap, aantal vrijkaarten beschikbaar. De wedstrijden in Nederland 
worden gespeeld in het Arnhem (Gelredome), Apeldoorn en Rotterdam. Morgen is de kick-off, het 
toernooi start over een jaar in september 2022. Er wordt nu niks van de scholen verwacht, scholen 
worden benaderd. LT is contactpersoon naar de dorpsraden toe. 
 
3. Verslag 7 juni 2021 (zie bijlage 1) 
Verslag van 7 juni 2021 wordt ongewijzigd vastgesteld. Met dank aan EN. 
 
WD; er staan een aantal afspraken in het verslag. De update hiervan; 
- Afspraak tussen Lars Grims en Roger Klinkers. Initiatief ligt bij RK, hij kan contact opnemen met Lars 
Grims. NvD: Liander volgt eigen beleid en kijkt in eerste instantie naar uitbreiding van het bestaande 
station. De vraag over teveel opwekking van stroom waar niks mee gedaan wordt komt meer binnen. 
Liander vraagt een kapitaalinjectie aan provincies en gemeenten om in de nabije toekomst aan de 
duurzaamheidsopgave te kunnen voldoen en  dit verzoek komt binnenkort in het college en mogelijk 
daar op volgend in raad aan de orde.  
 
- Afspraak: de leerlingenprognoses van de Schilderspoort ontbraken in het prognoseoverzicht van het 
vorige overleg en zijn inmiddels gemaakt en gedeeld. Punt staat vandaag ter bespreking op de 
agenda. 
 
- Afspraak: vanuit het vorige overleg is verzocht om Liemers brede afspraken te maken inzake Corona. 
Als dit gebeurt, graag de gemeente informeren. Er is op dit moment geen behoefte om dit verder op 
te pakken.  
 
- Afspraak: informatie delen over project Vestersbos bij interesse. Er zijn geen verzoeken ontvangen 
voor het ontvangen van meer informatie. 
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4. Concept programma onderwijshuisvesting 2022 (zie bijlage 2) 
NvD: vervangende nieuwbouw IKC’s Wissel en Tamboerijn + Liemers College (locatie Zonegge - 
Vestersbos). WD: Formeel wordt het concept programma eerst besproken in Op Overeenkomst 
Gericht Overleg (OOGO) met de schoolbesturen. Het verslag hiervan wordt meegestuurd aan college 
en raad. 
 
Vestersbos 
WD: de twee haalbaarheidsonderzoeken zijn afgerond. Het college heeft voorkeur om op locatie 
Vestersbos twee IKC's te realiseren, samen met Zonnekinderen. Voor het voortgezet onderwijs wordt 
uitgegaan van brede brugklassen mavo, havo en vwo. Locaties van de Wissel, Tamboerijn en  Zonegge 
komen vrij. Omwonenden zijn gevraagd wat zij van de plannen vinden.  Na het laatste individuele 
gesprek wordt er terugkoppeling gegeven aan omwonenden. Dit wordt met schoolbesturen en 
kinderopvangorganisaties gedeeld. Nadat de raad een besluit heeft genomen, worden nadere 
afspraken gemaakt met betrokkenen en eenieder geïnformeerd. We zijn met een locatiestudie bezig 
voor een gymzaal, om locatie Vestersbos minder vol te kunnen bouwen. 
 
NvD: vraagt aan de deelnemende schoolbesturen of iedereen het eens is met het concept programma 
onderwijshuisvesting 2022. De deelnemers geven akkoord.  
 
SvD: kondigt een aanvraag voor de komende jaarlijkse cyclus aan in verband met plannen voor de 
Overlaat in Tolkamer. 
 
5. Bouwprojecten 
NvD: Twee nieuwe projecten leveren twee nieuwe projectleiders op. LT voor Carrousel/De Maatjes en 
WD voor Vestersbos.  
 

- Carrousel / de Maatjes: Kardinaal de Jongstraat 
LT: Carrousel / de Maatjes loopt voorspoeding. De omgeving en het terrein is onderzocht. Er is goed 
overleg geweest en  er kan dit jaar een start gemaakt worden. 
PJ: er is een goede stap gemaakt met de Maatjes en HumanKind, waardoor de bouw kan starten.  
LT: het buitenterrein moet nog bekeken worden. PJB: nu De Carrousel en straks Vestersbos. In dit 
tempo wordt er elk jaar een school aangepakt, mooi toekomstbeeld.  NvD: inmiddels is de kadastrale 
splitsing van het pand Carrousel/de Maatjes afgewikkeld. 
 

- Sterrenschool / Lotus: Guido Gezellestraat 
IKC Gimbornhof is begin september 2021 geopend.  
WD; Het concept met bewegen is erg leuk. Ik denk dat het interessant is om eens een kijkje te 
nemen. PJB; Mee eens. Het is een mooie opening en een goed proces geweest. Mooi dat het er staat. 
NvD; er was eerst wat weerstand, m.n. vanuit ouders, maar achteraf zijn veel complimenten 
ontvangen. 
 
6. Leerlingprognose SBO de Schilderspoort (zie bijlage 3) 
DV; de leerlingprognose van de Schilderspoort ontbraken tijdens het vorige overleg. De gemeente 
heeft leerlingprognose voor SBO laten opstellen. De cijfers laten een stabiel beeld zien, maar houden 
geen rekening met onderwijsinhoudelijke zaken. Het is een fijne prognose, maar we kijken breder dan 
de cijfers en het moet elk jaar opnieuw worden bekeken. SBO is altijd afhankelijk van verwijzingen 
door basisscholen. SBO is ook een plek voor leerlingen uit het regulier basisonderwijs (zoals 
Leerplein). PJB; groei van het aantal leerlingen is in deze niet goed. Er wordt ingezet op inclusief 
onderwijs, krimp in de cijfers zou goed zijn. 
 
RK; is er een relatie tussen het aantal leerlingen voor praktijkscholen en deze prognose? 
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DV; de populatie is veranderd, er is meer verdichting en meer uitstroming richting VSO-3 en -4. Het is 
moeilijk om hier harde cijfers op te leggen, maar ze hebben zeker invloed op elkaar. Er was een 
automatische beweging van Schilderspoort naar praktijkschool Symbion (Didam). Ouders kijken nu 
breder en leerlingen verspreiden zich in het praktijkonderwijs op verschillende locaties. Er wordt 
gekeken naar samenwerking en het is goed om de lijntjes te leggen, hier wordt volop aan gewerkt.  
WD; de prognose is bedoeld als input voor de notitie over huisvesting. Initiatief hiervoor ligt bij DV. 
DV; Op Mercurion is ook het samenwerkingsverband gevestigd. Dat nemen we hierin mee. NvD; er 
zijn meerdere beleidsvelden bij betrokken, waaronder onderwijs. 
 
7. Planning 2022 
WD; deze activiteiten uit de uitvoeringsagenda van het IHP 2020-2036 willen we in 2022 oppakken. 

- Huurprijsbeleid 
- Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs & bewegingsonderwijs; deze moet 

aangepast worden i.v.m. nieuw wetsvoorstel inzake teldatum (start 2023). De uitvoering van 
het landelijke beleid moet worden doorgevoerd in lokaal beleid. 

- Eigendomsoverdracht schoolgebouwen voor zover van toepassing; aantal schoolgebouwen 
zijn eigendom van gemeente (Schilderspoort en De Bem). Komend jaar willen we dit juridisch 
eigendom overdragen aan de schoolbesturen.  

- Verduurzaming schoolgebouwen; komt elke jaar terug op de agenda en Lars Grims wordt 
daarvoor uitgenodigd. 

- Passend onderwijs en huisvesting: DV komt met een notitie. 
- Actualisatie GRHVOL; er is een regeling met Duiven en Montferland. Door de 

wetsverandering over gemeenschappelijke regelingen moet deze regeling aangepast worden. 
 
RK; Geldt het huurprijsbeleid ook voor Ataro?  
Nvd;  Wel als het gemeentelijke gebouwen (bijvoorbeeld de Cultuurhal) betreft. Ataro bepaalt voor 
derden zelf de prijs die zij in rekening brengt.  
NvD;  het vooraf jaarlijks afspreken van huurtarieven  voor buitensportaccommodaties en 
sporthallen, welke eigendom van de gemeente zijn, is losgelaten, Ataro bepaalt dit zelf. Voor o.a. 
snellere besluitvorming en efficiënter kunnen werken is er destijds een gemeentelijke BV opgericht. 
De gemeente ziet Ataro tegenwoordig ook steeds meer als partner bij het invulling geven aan en het 
behalen van onder andere beleidsdoelen binnen het Sociaal domen (sport, etc.). 
LT; er zijn geen vaste prijzen opgenomen voor onderwijs. 
NvD; als Ataro zich teveel huur vraagt voor de accommodaties  prijzen ze zichzelf uit de markt. De 
vrijheid heeft Ataro nu een half/driekwart jaar en er wordt gemonitord hoe dit gaat.  
 
8. Rondvraag 
PJB; vanaf 1 oktober is het hoofdkantoor van Liemers Novum op Mercurion 10 i.p.v. Voltastraat. 
 
LT; per 1 oktober gaat Suvis-regeling deel 2 in. Aanvragen die al zijn ingediend en nog niet zijn 
afgehandeld, worden eerst opgepakt. Nieuwe aanvragen kunnen worden ingediend. 
 
NvD heeft in de krant vernomen dat BLOS (een landelijke kinderopvangorganisatie) Zonnekinderen 
overneemt. DY licht toe dat Margriet Hofstee, Arjan Wientjes en Wilfried van Dongen Zonnekinderen 
gaan verlaten, waarschijnlijk eind van het jaar. DY is de opvolger van WvD in dit overleg. 
 
9. Sluiting/ volgende LEAJ huisvestingsoverleg in 2022 
De volgende LEAJ overleggen worden ingepland voor 2022. In 2021 staat er geen LEAJ 
huisvestingsoverleg op de planning. 
 
NvD sluit de vergadering.  
 


